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Abstract (en)
[origin: WO8607249A1] A fluid flow control apparatus specially adapted for use with an ultrasonic surgical tool (52) which provides for irrigation of
a surgical site and for aspirating fluid from the site comprises a source of irrigation fluid (102), an irrigation fluid conduit (104) for conducting the
irrigation fluid to a surgical site, an aspiration fluid conduit (54) for conducting fluid away from the surgical site, a suction pump (112) connected to
the aspiration site, a pressure-sensitive control system (120) for removing the source of suction from the aspiration conduit when a predetermined
value of suction is exceeded, and a valve (132) for controllably admitting irrigation fluid into the aspiration fluid conduit. A check valve (109) in the
irrigation conduit prevents a reverse surge when the irrigation fluid is admitted to the aspiration conduit. A modified T connector (400) with a first fluid
conduit (402) having a male connector end (406) and a female connector end (404). A second rigid tubular member (408) in fluid communication
with the first conduit (402) has a third rigid member (414) a right first angles to the second rigid member (408) and is parallel to the first fluid conduit
(402).

Abstract (fr)
Un appareil de régulation de l'écoulement d'un fluide spécialement adapté à un instrument chirurgical (52) à ultra-sons irrigue un site opératoire
et aspire des fluides se trouvant sur le site opératoire. L'appareil comprend une source de fluide d'irrigation (102), une conduite (104) de fluide
d'irrigation pour amener le fluide d'irrigation jusqu'au site opératoire, une conduite (54) d'aspiration de fluide pour enlever des fluides du site
opératoire, une pompe d'aspiration (112) connectée au site d'aspiration, un système de commande (140, 120) sensible à la pression pour éloigner
la source d'aspiration de la conduite d'aspiration lorsqu'une valeur prédéterminée d'aspiration est dépassée, et une soupape (132) d'admission
réglable du fluide d'irrigation dans la conduite d'aspiration de fluides. Une vanne d'arrêt (109) agencée dans le conduit d'irrigation empêche
l'écoulement en sens inverse lorsque le fluide d'irrigation pénètre dans la conduite d'aspiration. Un connecteur modifié en T (400) avec une première
conduite de fluide (402) comprend un bout mâle de connexion (406) et un bout femelle de connexion (404). Un deuxième élément tubulaire rigide
(400) en communication fluide avec la première conduite (402) comprend un troisième élément rigide (414) perpendiculaire au deuxième élément
rigide (400) et parallèle à la première conduite de fluide (402).
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